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Abstract (en)
The invention relates to a system for combined acquisition and transmission of measured values on a bus, wherein a multiplicity of spatially
distributed sensors are connected to a central unit. In order to process the measured values advantageously in digitised arrangements as well, the
measured values, as they are acquired and transmitted, and the addresses assigned to the sensors are combined in a processing method, wherein
the measured values are formed using the time-division method and transmitted as pulse-space modulated signals and the address values are
formed within the time-division cycle. The invention can be used in distributed measured value processing systems. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein System zur kombinierten Meßwerterfassung und Meßwertübertragung auf einer Busleitung, bei der eine Vielzahl
räumlich verteilter Sensoren an ein Zentralgerät gekoppelt sind. Um eine Meßwertverarbeitung auch in digitalisierten Anordnungen vorteilhaft
durchzuführen, werden bei der Meßwerterfassung und Meßwertübertragung die Meßwerte und die den Sensoren zugeordneten Adressen in
einem Verarbeitungsverfahren kombiniert, wobei die Meßwerte nach dem Zeitteilerverfahren gebildet sind und als pulsabstandsmodulierte Signale
übertragen werden und die Adreßwerte innerhalb des Zeitteilerzyklusses gebildet sind. Die Erfindung ist in verteilten Meßwertverarbeitungssystemen
anwendbar.
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